
Протокол № 9

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 10 вересня 2021 року                                                           м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб

Присутні 4 осіб:
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;
члени постійної комісії: 

 Шевченко Денис Вікторович
Шевчук Артем Сергійович
Яровой Андрій Ігорович

Відсутні 3 особи:
заступник голови постійної комісії - Кайдаш Юрій Анатолійович
секретар постійної комісії – Тесленко Андрій Вікторович
член постійної комісії – Здебська Валентина Павлівна

У  роботі  постійної  комісії  взяв  участь  Коваленко  Сергій  Петрович  –
голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна – виконуючий обов'язки директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та
соціальної сфери області до роботи в осінньо-зимовий період 2021/2022 року.

Інформує: Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про затвердження програми створення  та  впровадження містобудівного
кадастру Кіровоградської області на 2022-2024 роки.

Інформує: Кулікова  Вікторія  Володимирівна —  начальник  управління
регіонального розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної
державної адміністрації



2

4. Про затвердження  розпорядження  голови  обласної  ради  від  01  вересня
2021 року № 294-гр “Про зняття з контролю рішень обласної ради”.

Інформує: Дрозд  Юрій  Васильович —  голова  постійної  комісії  обласної
ради з питань житлово-комунального господарства, будівництва та використання
природних ресурсів

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  обласної  ради
запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної
комісії  обласної ради (одноголосно).

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Слухали: інформацію  Анісімової  Анжели  Миколаївни  –  виконуючого
обов'язки директора департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної
адміністрації  стосовно  внесення  змін  до  обласного  бюджету  Кіровоградської
області  на  2021  рік,  а  саме:  збільшити  доходи  обласного  бюджету  на
97374125 грн, у тому числі: збільшити доходи загального фонду на 78812969 грн,
у тому числі  за  рахунок  субвенцій  з  державного  бюджету  –  на  77521969 грн,
субвенцій  з  інших  місцевих  бюджетів  –  на  1291000 грн;  збільшити  доходи
спеціального фонду на 18561156 грн, у тому числі доходи без трансфертів – на
595600  грн,  за  рахунок  субвенцій  з  державного  бюджету  –  на  10100000 грн,
субвенцій  з  інших  місцевих  бюджетів  –  на  7865556 грн;   збільшити  видатки
обласного  бюджету  на  97374125  грн  (загальний  фонд  –  на  53847844 грн,
спеціальний фонд – на 43526281 грн).

У обговоренні взяв участь: Дрозд Ю.В., Шевченко Д.В., Шевчук А.С.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
“1. Погодити внесений головою обласної  державної  адміністрації  на розгляд

обласної ради проект рішення “Про внесення змін до рішення обласної ради від
23 грудня  2020  року  № 16  “Про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на
2021 рік”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 65 (додаються).

2. Про стан підготовки об’єктів житлово-комунального господарства та
соціальної сфери області до роботи в осінньо-зимовий період 2021/2022 року.

Слухали: Довжук  Ольги  Василівни  — директора  департаменту  житлово-
комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
стосовно  стану  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та
соціальної сфери області до роботи в осінньо-зимовий період 2021/2022 року.

За наданою інформацією, станом на 15 серпня 2021 року роботи з підготовки
до стабільного проходження опалювального періоду 2021/2022 року проведено
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на  рівні  70%.  Разом  з  тим,  оскільки  важливою  складовою  підготовки  до
опалювального  періоду  є  здійснення  розрахунків  житлово-комунальних
підприємств  області  за  спожиті  енергоносії  та  погашення  заборгованості  усіх
категорій  споживачів  за  надані  житлово-комунальні  послуги,  найбільшу
заборгованість  за  спожитий  природний  газ  з  урахуванням  нарахованих  пені,
штрафних  санкцій  та  інфляційних  нарахувань  мають:  КП “Теплоенергетик”
Кропивницької  міської  ради  –  706,6  млн.грн.,  КП “Теплокомуненерго”
Олександрійської  міської  ради  –  114,5 млн.грн.,  а  також
СП ТОВ “Світловодськпобут” – 148,9 млн.грн.

Станом на 19 серпня 2021 року заборгованість за спожиту теплову енергію
бюджетних  установ  і  організацій  складає  –  23,3 млн.грн.  Найбільшу  суму
заборгованості  мають  установи,  що  фінансуються  з  місцевих  бюджетів:
м. Кропивницький  –  9,1  млн.грн.  перед  КП “Теплоенергетик”  Кропивницької
міської  ради.  Крім  того,  існує  заборгованість  міського  бюджету  міста
Олександрія перед КП “Теплокомуненерго” Олександрійської міської ради у сумі
5,9 млн.грн.

У  обговоренні  взяв  участь:  Дрозд  Ю.В.,  Шевчук  А.С.,  Яровой  А.І.,
Шевченко Д.В.

За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Погодити внесений головою обласної  державної  адміністрації  на розгляд
обласної ради проект рішення “Про стан підготовки об’єктів житлово-комунального
господарства  та  соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-зимовий  період
2021/2022 року”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 66 (додаються).

3. Про  затвердження  програми  створення  та  впровадження
містобудівного кадастру Кіровоградської області на 2022-2024 роки.

Слухали: інформацію  Кулікової  Вікторії  Володимирівна  —  начальника
управління  регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури
Кіровоградської обласної державної адміністрації стосовно програми створення
та  впровадження  містобудівного  кадастру  Кіровоградської  області  на
2022-2024 роки,  реалізація  якого  та  геопорталу  містобудівного  кадастру  дасть
можливість  забезпечити  органи  управління,  проектні  установи,  зацікавлені
організації та особи актуальною і об’єктивною геопросторовою інформацією про
дійсний  стан  і  статус  об’єктів  землекористування  та  нерухомості,  зміни  їх
характеристик, функціонального використання,  результатів економічної  оцінки,
метричні  дані  тощо.  Споживачі  отримають  широке  коло  геоінформаційних
сервісів і  послуг, можливість отримання інформації  у текстовому і  графічному
вигляді на паперових та електронних носіях, а також шляхом регламентованого
доступу через мережу Інтернет.

У обговоренні взяв участь: Дрозд Ю.В., Шевчук А.С
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Враховуючи,  що  веб-додаток  геопорталу  містобудівного  кадастру
Кіровоградської  області  буде  єдиною  точкою  доступу  до  великої  кількості
інформаційних  джерел  даних  зі  системою  інструментів  перегляду  і  пошуку
географічної  інформації,  її  візуалізації,  завантаження  і  поширення,  за
результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В.  поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Рекомендувати депутатам обласної ради внести зміни до запропонованого
проекту рішення обласної ради з даного питання, а саме:

виключити у пункті 2 слово “Рекомендувати”, а далі по тексту.
2. Погодити  внесений  головою обласної  державної  адміністрації  на  розгляд

обласної  ради  проект  рішення  “Про  затвердження  програми  створення  та
впровадження містобудівного кадастру Кіровоградської області на 2022-2024 роки”
із зауваженнями від постійної комісії обласної ради.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 67 (додаються).

4. Про затвердження розпорядження голови обласної ради від 01 вересня
2021 року № 294-гр “Про зняття з контролю рішень обласної ради”.

Слухали: інформацію Дрозда Юрія Васильовича — голови постійної комісії
обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання природних ресурсів стосовно розпорядження голови обласної ради
від  01  вересня  2021  року  № 294-гр  “Про  зняття  з  контролю рішень  обласної
ради”,  яке  видано  відповідно  до  статті  47  Закону  України  “Про  місцеве
самоврядування в Україні” та пункту 12.8. Регламенту Кіровоградської обласної
ради. 

У зв’язку з тим, що постійні  комісії  обласної  ради прийняли рішення про
зняття  з  контролю деяких  рішень  обласної  ради,   та  відповідно  до  зазначеної
норми  Регламенту  повинне  бути  затверджене  на  сесії  обласної  ради,  за
результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В.  поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Погодити  внесений  головою  Кіровоградської  обласної  ради  на  розгляд
обласної ради проект рішення “Про затвердження розпорядження голови обласної
ради від 01 вересня 2021 року № 294-гр “Про зняття з контролю рішень обласної
ради”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 68 (додаються).
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Різне

Бажаючих виступити з питання роботи засідання постійної комісії чи будь-
яких інших тем не було.

Дрозд Ю.В. подякував всім присутнім членам комісії за участь і злагоджену
роботу у засіданні нашої комісії та оголосив засідання  закритим.

Голова постійної комісії          Ю.Дрозд


